
Protokoll HemArg möte 171115 fm 
 
Deltagare: Anna H, Eva N, Margareta Ho, Karolina E, Monica L, Ragnhild H, Katarina B, Jenny 
I, Maria R, Gita N, Margareta He, Gisela W, Maria S, Anna-Karin W, Gustaf B, Trine K 
 

1. Genomgång av dagordning – fm Drottninggatan, em möte med koagulationister på 
läkaresällskapet på em. 
 

2. Nya medlemmar – Karolina Öhman ST läkare i Halmstad 
 

3. Jäv – info om att fylla i jävsdeklaration för nya medlemmar, se blankett på SFOG.s 
hemsida. Gäller nya medlemmar. 
 

4. Från föregående protokoll. Ny lista på ansvariga för Antitrombinregistret läggs ut på 
hemsidan. Katarina Bremme skickar uppdaterad lista till Gustaf och Anna. 

 
5. Hemsidan – Kallelse, protokoll och AT-register ska läggas upp, har inte fungerat helt. 

Fö finns info som önskat.  
Diskussionsforum på hemsidan, tex frågor/svar. Info om detta på hemsidan samt 
senare även några rader som info i medlemsbladet. Man får då maila 
ordförande/sekreterare som ansvarar för att frågan besvaras, diskuteras ev. på möte 
om något sådant nära förestående.  
Kommer att finnas på hemsidans första blad. 
 

6. Revision av Hem-ARG rapport. Lägesrapport Gisela.  
Rapporten inskickad till Argus som granskar noggrant, två andra rapporter före i 
pipeline före publicering av vår rapport. Många bra synpunkter från Argus, 
korrigeringar har gjorts.  Målet är att den är färdig 2017. Kommer att skickas ut till 
aktiva medlemmar för sista granskning innan publikation. Färgen blir mörkare röd än 
nuvarande samt bloddroppe på framsidan. 
 

7. Trombosregister – Kort lägesrapport. Margareta H.  Ansökan om pengar till Lars Grip, 
Pengar finns till Etisk ansökan( 5000:-), pengar från HemARG för rekrytering av 
patienter för att komma igång med förstudie? Kostar ca 10 000:-. Hem-ARG har ett 
överskott i budget, kan ev. stå för hela kostnaden. 
Margareta beskriver förstudien (titta på ett antal trombospat från grav.registret för 
att få fram vilka variabler mani kan få fram och hur man får fram dem inför 
införandet av det faktiska registret. Kommer ffa att innehålla antepartala tromboser, 
att hitta postpartala tromboser kommer att kräva andra resurser. 
 
Katarina B refererar artikel, finsk registerstudie, ang. uppföljning av pat med PP-
tromboser, bl.a.  att 50% drabbas första 6 veckorna PP, stor andel som drabbas har 
haft trombosprofylax. Diskussion om längd på PP profylax? -  
MR – tar upp EMBRACE i Storbritannien 
RH – Föreslår att nästa projekt för Hem-ARG bör vara nationell riktlinje för 
trombosprofylax för gravida. 



Diskussion om MM-fall, högdos gestagen bör undvikas om möjligt i nära anslutning 
till förlossning 
 

8. Nationella riktlinjen (trombosprofylax vid IVF) –  kort lägesrapport. Måste revideras 
innan publicering. M Sennström tar upp att litteraturen bör gås igenom igen, fanns 
en del fel i tidigare genomgång som måste ses över. Man önskar deltagande av yngre 
kollega. 
 

9. Datum för nästa möte – 15/3 ev. på SÖS, Gita kollar upp lokal på SÖS med möjlighet 
till videokonferens. 

 
10. Internat 2-4 maj 2018. Diskussion om plats, förslaget blir Stockholms skärgård alt. 

Göteborg, alt Norrland, alt Nääs/ öster om Gbg.  Maria S , Anna-Karin W, Maria R och 
Monica L kollar upp platser och priser.  

 
Att arbeta med: Revidering av Nationell riktlinje IVF samt  nationell riktlinje ITP, 
trombosregistret, redovisning/diskussion av IVF-artikel 

 
11. Marstrandskurs 2018 – Info till SFOG om att vi ska hålla kurs innan v. 4, 2018 för att 

få med den på kursansökningar på hemsidan. Nytt ansökningsförfarande – först till 
kvarn som gäller, ingen reservlista? 
Kursledning: Anna H, Hanna Ö, Margareta He, Gisela W, Maria R.  

 
12. Övriga frågor: 

 
a. Artikel, Information(Gisela) 

i. Insamling av ITP patienter – 75 patienter samlades in och nu har en 
artikelskrivits och accepterats i Blood, Coagulation and Fibrinolysis. 

ii. Resultat: kortare och snabbare beh. tid med immunglobulin än 
kortison. Finns dock de som ej svarar på endera beh. 

iii. Diskussion ang. handläggning av fall med ITP som MR haft tillsammans 
med hematolog.  

b. Information(Ragnhild H)  
i. Ragnhild i form av valberedning tar in förslag till ny sekreterare för 

HemARG då AnnaH avgår som ordförande efter Marstrandskursen. 
Hanna Ö blir då ordförande. Förslag kommer vid nästa möte. 

c. Information (Anna-Karin) –  
i. Disk. om EDA hos överviktiga med högdos LMWH. Vänta 24 h innan 

EDA, i Gbg möjlighet att ta aFXa och om tillräckligt lågt ges EDA ändå. 
Vid pennan 
Gita Strindfors 
 
Mötet fortsätter på eftermiddagen på SLSS med koagulationsmöte tillsammans med 
anestesiologer och koagulationister. 

 
 

 


